
JUDETUL OLT
COMUNA TATULESTI

PROCES- VERBAL

Incheiat astdzi 29 noiemb rie 2016 in qedin{a ordinard a consiliului localTatulesti 'Judetulolt unde participd 9 din g .o;-riti"ri c6ti compun consiliul local.( D-ra Teodorescu Veronica vinc. pe parcursul
:ipd : d.l Vasile Dan comunei Tdtulegti , d_na
>ntabiil , d.l Moraru N ministrator fublic , d_na
ctor compartimentur impozite gi taxe rocarS din cadrul

D-l STEFAN MARIAN, presedinte de sedinta supune spre aprobare ordineade zi conform convocarii :

1' Proiect de hotarare cu privire la rectificarea bugetului local pe anul 2016.prezinta _ Vasile Dan , primar
2' Raportur comperrtimenturui de contabiritate. 

rPrezintd Constelntinescu Rodi., , inrp".ior {r
3' Informare cu prrivire la activitatea desfdguiata de compartimentul deimpozite gi taxe I rcale rlin cadrul aparaiului de speciiitrt" al primarului

comunei Tdtulersti in semestrul ll 2016 .4' Informare cu privire la activitatea desfdquratd de administratorul public alcomunei Tdtulersti pe semestrul ll 2016;5' Informare cu privire la erctivitatea desfdsuratd in anul 2O16la SCPRESTARI SEFt /lcll TATULESTI SRL. Piezentarea situaliei financiare asocietdlii, situalia incasarilor gi pldtitor efectuate i; ;r;;t ;ii,rri zoro6. Diverse problenre .

Domnul primar VASILE Dl\N, propune suplimentarea ordinii de zicu urmdtorulpunct:
- Proiect de hotarare cu privire la aprobarea documentatiei tehnico-economice

aferentd investi{iei : " Modernizare drumuri comunale DC 62, DC 67 si DC 6gIn comuna.Tdtulegti , Judelul olt " , propusd spre finantare in cadrul Sub-Mdsurii 7.2' " Investitii in cri:area si modern izarea infrastructurii de bazd lascoard micd "
Fiind supusd la vot , ordinela de zi 9i punctual supliment ar , afost aprobata deconsilierii prezenli .

Doamna Voicu Mariana , secretar pune la dispozilia consilierilor locali dosarulgedin{ei anterioare din 29 octombrie 2016, care a fost aprobat gi semnat depregedintele de sedinld.
D-l primar 

YlS-llE-tlAN , prezintd proiectul de hotarare de la punctul 1 , iar d-na CONSTANTINESCU R(f,DlCA , prezinta raportul de la punctul 2.
DISCUTII
Domnul HAIDUCU GABRIEL, consilier local intreabd cat costd lucrarea de"reparalii drum asfaltat 

_DC 
67 in punctul coastd scoala Magura,, ?

Raspunde d-na Co|.I|STAN-|-INESCU RoDlcA , care spune cd suma este de
25.000 lei;

D-l VOICU CONSTA,NTIN , consilier local, aratd cd lucrarea a costat foarte
mult, si nu a crezut cd pentru o pietruire de 150 m lungime drum ne costd 25.000 lei .

Considerd cd nu sunt 150 m de drum reparat;



D.l VASILE DAN, primar
ulterior;

spund cd betonarea acestei portiuni o va face

D'l PREDA FlLlP, consilir-'r local spune ci nu s-a facut tasarea drumului.

D'l vASILE DAN , primar spune cd in proiect nu se specificd cerinlele care seimpun pentru realizarea lucrdrii;

D.I HAIDUCU GAI3RIEL,
Fremu cost 50.000 lei .

spune cd podul de la intrare pe aleea spre Biserica

se supune la vot proiectul de hotarare de la punctul 1, se aprobi cu 5 voturi"pentru", 3 voturi " impotriva " ( Fraiducu Gabrier, Voicu constantin gi constantin
Marinicd) , d-ra Teodores;cu Veronica nu este incd prezenta) .

Se adopta HOT,

D'l Volcu CONSI ANTIN, incepand cu anul2017 , considerd cd bugetul va fifoarte mic ;

D'l PREDA FILIP- spune cd Primdria Bdrdsti asfalteazd drumurile iar noi neintoarcem la cere vechi- pietruinr drumurire comunare .

D.l. VASTLE DAN, ;crimar, spune cd intodeauna nu suntem de acord ;

In continuare d-na ZLATIE MIHAELA- DIDA, Inspector compartimentul deimpozite gi taxe locale pre,7in15 informarea de la punctul 3 din ordinea de zi .

DISCUTII

D'l RADA CoNSTFTNTIN, consilier local intreabd dacd s-au fdcut soma{ii deplatd la raii platnici 
;

D.l GHEORGHE TLiDOR, r:onsilier local
clddiri la grajdurile de la fosta zootehnie ?

intreabd daca s-a pldtit impozit pe

- de ce s-au eliberarl Certificate fiscale la persoanele cu datorii ?

In acest moment sosegte gi d-ra TEoDoRESCu vERoNrcA .

D'l GHEORGHE TLIDOR , intreabd dacd s-a plitit impozit pe clddirile depeste drum de Preda Firip 9i de ra saivanur de oi de ra ferma ,,pogtd,,?

D'l PREDA FlLlP, spune cd primdria trebuia sd gtie proprietarul fiecdrei
cladiri;

D'l VASILE DAN, primar o intreabd pe d-na Zlatie Mihaela Dida ce mdsuri
trebuie sd lom pentru recuperarea banilor restantd ;



d-na ZLATIE MIHAELA- lDlDA, spund cd nu cunogte to{i proprietarii clddirilor
care au apa(inut fostului CAp ;

- Propune ca in luna de,cembrie 2016 sd aprobdm impozitele si taxele
locale pentru 2t011 ;- Primdria a achizi{ionall o procedurd pentru efectuarea de demersuri in
recuperarea inrpozitelcr restante ;

D'l RADA CONSTANTIN, solicitd lista cu restantierii la clddiri gi teren pentru
cd sunt cetdleni care prinresc cereale de la societdtile agricole si nu pldtesc
impozitele la primdrie .

D.l HAIDUCU GAURTEL, spune cd societdlire agricore nu trebuie si
condilioneze distrilbuirea cerealelor in funclie de plata impozitelor;

- sunt oameni carer sunt plecali in afara localitalii gi nu au pkitit impozitele ;

D'l PREDA FlLlP, considerrd cd proprietarii sunt obligali sd pldtescd impozitele
si taxele locale .

D.l RADA coNST/\NTtN, spune cd pFA popa Anigoara ( musulin ) lucreazd
aproximativ 8 ha clinizlazul comunal ;

D'l GHEORGHE TUDOR, spune cd Liviu Rddulescu de la Spineni lucreazd
teren in arendd pe raza comunei noastre si nu a dat produse la oameni de 3- 4
ani de zile ;

D-na ZLATIE MIHFTELA DIDA , spune cd SC Delta a dat cerealele la oameni
fdrd sd anun{e ra primdrie ca sd incaseze impozitere 

;

d'l PREDA FlLlP, considerd cd dacd nu esti proprietar de drept pe teren nu
poti sd inchei contriactele de arendd ;

D'l MORARU NICOLAE, Administrator public prezintd raportul de la punctul 4;

DISCUTII

D'lVolCU CoNSlqNTlN, spune cd cei care sunt direct rdspunzdtori cu apa
stau acasa gi primaria angztjeazd paznici 

,

D.l HAIDUCU GABIilEL , spune cd societatea de apd a fost amendatd cu
6000 lei/ Intreabd cine a platit amenda?;

D'l MORARU NICOLAE, Administrator public prezintd informarea de la
punctul 5 din ordinea de zi;

DISCUTII

D'l PREDA FlLlP, spune cd fostul primar lstrate Luciian a dat salarialii de la
Sc Prestdri servici siA in somaj , pt. nu putea sdi prdteascd 

;



D.I HAIDUCU GABRIEL:

- de ce mai linem SC Prestdri servicii daci suntem in pagubd si nu
recuperdm banii ;

D. I VOICU CONSTANTil\:

- de ce mai linem societatea ;

D-ra TEODORESCU VEI?ONlCA, consilier local spune ca SC Prestdri Servicii
se va definla pentru cd nru func(ioneazd ;

D l VOICU CONSiTANTIN, propune ca salarialii Ene Dumitru si Stancu Tudor
sd facd zilnic prezenfa la primdrie .

Sunt discu{ii intre consilierii locali privind activitatea desfdsuratd de salariatii de
la Sistemul de apri potabild 

;

D.l HAIDUCU GABRIEL, spune cd sd nu mai " hdmdlim " salarialii de la apd la
diverse activitdli cum ar fi : la cosit , la desapezire, etc. ;

d.l PRE:DA FlLlP, propune desfinlarea societSlii pentru cd nu este rentabili ;

Se supune la vot , 5 consilieri sunt de acord cu desfinlarea societdlii iar 4 nu
sunt de acord cu desfinfarea societdlii;

D l primar VASILE DAN, nu este de acord cu defin{area societdlii ;

Intrucat nu s-a dr=pus un proiect de hotarare si nu propus la inceputul
gedinlei suplimentarea ondinei de zi cu " Desfinlarea SC Prestari Servicii
Tatulesti SRL " , l'lu se adopta o hotarare in acest sens,

D.IVOICU CONSTANTINl, in legaturd cu Viorel ciobanul , de ce nu pleacd cu/- 
oile din comuna nrcastrd 

;

D.l HAIDUCU GABRIEL, propune ca societatea Prestdri Servicii sd rdmand
cu tot inventarul lar primdrie 

;

D.l MORARU NICOLAE , spune cd se fura apa de la Sistemul de apa in
satele: Magura , lVlircesti si Momaru ;

D.l HAIDUCU GAISRlEL, intreabd cum l-a angajat pe Stefan Marius paznic la
apd dacd nu are atestat de pazd ?

D.l PRE:DA FlLlP, spune r:d dacd calculdm prelul la apd rezultd un cost de
1,92leilmcm apd ;

d-ra TEODORESCU VERONICA, intreabd pe Moraru Nicolae dacd are avizul
ANRSC la pre(ul de apd potabild ?



D'l primar vASILE DAN , soliciti o alta sedinld de consiliu local pentru
discutarea SC prestari Servicii ;

D'l HAlDUcu GABR|EL spune cd are probreme ridicate in gedinlere
anterioare gi nu s-a rezol,yat nimic ;

- spune cd la orice obiectiv incepand cu 01 .01.2017 trebuie facut un studiu de
nsc ;

D'l VOICU CoNSTANTINI , bugetul pe 2017 va fi mic 9i nu avem de unde plati
salaria{ii 

;

D'l primar VASILE DAN, prezintii proiectul de hotarare cu care s-a suplimentatordinea de zi si anume :- Proiect de hotarare cu pri'vire la aprobarea documentatiei tehnico-economiceaferentd investiliei :" Modernizare drumuri comunale DC 62, DC 67 gi DC 6gin comuna Tdtulegti , Jude{ul olt' , propusd spre finantare in caoiut sun-Mdsurii 7 '2' " Investitiiin crearea si modern izarea infrastructurii de bazd lascoard micd "
- spune cd vrea sd acceseize un proiect pe fonduri europene pentru asfaltare

5,5 km drum ;

Domnul stefan Marian , pregedinte de sedinld supune spre aprobare proiectul dehotarare care a fost aprobat ou 9 voturi " pentru 'ldin g consilieri prezenli gi seadopta HOTARAREA NR. 26,12016:
DISCUTII
D'l primar VASILE DAN, spune cd nu am rezolvat problema gunoiului in comund.Trebuie sd gasim o sorufie pentru coreectarea gunoiurui 

;- spune ca incepand cu 01 '01.2018 intra in aplLare Hotararea Consiliului
la colectarea gunoiului 

;

n plastic le va ridica o firmd specializatd :

E, prezrintd procesur-verbar de predare primire pubere degunot 
;

D-ra TEoDoREScU vERoNlcA , intreabd dacd s-a incheiat contract dedesapezire ?
D'l HAIDUCU GABRIEL, spune cd a fost nominalizat in comisia de receptie siprezintd situatia Recepliei de rucrari ra : Amenayare ntee parc gi imprejmuireCimitir Fremu ;

- in figa proiectantului sunt trecuti 80 m2 cofrag, iar in devizul de lucrari sunttrecu{i 200 m2.;
Spune cd nu se justificd costurile materialelor din situalia de plali cu prelurile dinmagaztn 

;- Podetul de la intrare pe alee costd 50.000 lei;- Perioada de garanlie pentru alee este de 1 an de zile 9i considerd ci estemicd.

ru cele doud lucrdri ?
onsiliul local pentru aprobarea
iale Tatulesti 

;- va primit bani de la c'J.olt la rectificarea de ougei din luna decembrie a.c. :



D.I HAIDUCU GABRIEL
masina primariei 

;

- supune spre aprobare
Amenajare gard Cimitir.
si 1 se "abtine ,'

D-ra TEODORESCU VERONTCA , soticitdGimnaziald ratulesti in geJinia oe consitiu scoala

ffi::Tffi:1ffif,ffi:, b"iit'l"l-sunt copi ffi;'"
D'l primar vASrLE, bAN, spune cd sunt pdrin{i care amenin{d cd_gi retrag copii dela gcoald dacd nu le convine ceva in gcoald 

;ID.IVOICU CONSTANTIN

;?:":il1 
cu anul scolar 2017- 2018 nu vor mai avea crasa a-V-a . sunt 17 copii

, intreabd care este cota de comb td pentru

_efectuarea expertizei j ud icia re
3 consilieri sunt de atord cu r ''impotrivd

- privind iluminatul public solicitd sd func{ioneze
decembrie a.c. .

Pentru care s-a intocmit prezentul proces_ verbal

PRESEDINTE DE SEDINTA,

Consilier local STEFA

toa

parc gi

Intocmit,

SECRETAR 
,

MARIANA

1


